
 
 Den 17. september 2020 
  
Høringssvar fra Fritidsrådet i forbindelse med budgetforlig 2021  
Att. Kultur- og Fritidsudvalget  
 
Fritidsrådet vil gerne takke for muligheden for at kunne indgive et høringssvar, som opfølgning på vores 
konstruktive budgetdialogmøde med Kultur- og Fritidsudvalget den 26.08.2020.  
På dette møde blev der blandt andet fremlagt udfordringer ifm. vedligehold af blandt andet Borgerhusene 
og Spejderhytterne. Som supplement til dette har aftenskolerne, som er repræsenteret gennem 
fritidsrådet, følgende bemærkninger:  
 
I forbindelse med Greve Byråds budget for 2021 m.v. er det rigtig ærgerligt, at man ikke vil prioritere et 
aftenskolehus, så aftenskolerne kan have ordentlige lokale til undervisningen.  
Der er bestemt brug for en opgradering for at kunne fastholde og tiltrække kursister også i de kommende 
år. Når voksne mennesker melder sig til et kursus i deres fritid i Greve kommune, forventer deltagerne at 
lokalerne er rimeligt i orden. Nogle lokaler/adgangsforhold er mildest talt elendige.  
Jeg vedlægger her et billede af indgangen til Hedelyskolens pige- og drengesal, hvor AOF har Dans.  
 
Der er et kæmpe ønske om:  
- Øget lys om vinteren, så borgerne kan finde stedet og som samtidig vil 
skabe øget tryghed  

- Skiltning, således at brugerne ved, at denne dør fører ind til pige- og 
drengesalen.  

- Gitteret skal repareres, så det kan bruges som gelænder (der er flere 
borgere, som har brug for støtten 

- Generel opgradering af området, så det virker indbydende.  
 
Det er ærgerligt, at det nu virker grimt og forfaldent. Det er meget 
sørgerligt at der findes den slags i Greve kommune. Vi beder så mindeligt 
om, at sådan et adgangsforhold forbedres.  
På vegne af fritidsrådet  
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